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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL D'EDUCACIÓ, 

CULTURA, ESPORT I JOVENTUT 
 

Sala de reunions Centre Cultural. 
 
Mislata,  4 d'abril de 2018, 14.00 hores. 
 
Assistents:  
 
 Pepi Luján Martínez 
 Dolores Hortelano Ramón 
 Mari Carmen Tarín Darrocha 
 Ana María Julián  Ruiz 
Antonio Arenas Almenar 
Javier Santés Alpont 
Ximo Moreno Porcal 
Fernando Gandia Escorihuela 
Alejandro Martínez Montoro 
Javier Gil Marín 
 José María González Murgui 
 
Secretària de la Comissió: Màriam Cardona Aranda 
 
Assumptes tractats:  
 
1. lectura i aprovació de l'acta de la sessió de 21 de març 
 
S'aprova. 
 
2. Assumptes de control : II Trobada “Mislata Acosta 2018” 
 
El Sr. Gil pregunta si se sap quins són els municipis d'origen de les i els ciutadans 
homenatjats en l'acte, la presidenta contesta que en el fullet estan especificats. 
 
3. Precs i preguntes 
 
El Sr. Gil  exposa que en la Comissió d'Interior va preguntar si per a la realització de 
l'activitat del  Rocío s'ha sol·licitat alguna assegurança i li van contestar que donara 
trasllat d'aqueixa pregunta  a la Comissió de Cultura.  
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També pregunta si hi ha un informe sobre el nombre d'hores que fan les i els monitors 
esportius del Pavelló de la Canaleta. Exposa que hi ha queixes perquè en les últimes 
setmanes tres monitors han deixat l'empresa. La presidenta explica que l'Ajuntament es 
preocupa perquè es complisca amb el que s'estableix en els plecs de la contractació 
però no pot immiscuir-se en la relació que té l'empresa amb els i les treballadores que 
contracta per a prestar el servei i per això no està al punt de les baixes de les i els 
monitors. Pregunta la Sra. Luján en quin sentit van les queixes. Explica el Sr. Gil que es 
donen molts canvis en els monitors i monitores i a la gent no li agrada que li canvien 
sovint als monitors i que a més és curiós que en un període de temps tan breu s'hagen 
produït les tres baixes. Contesta el Sr. Arenas que l'Ajuntament  el que contracta és un 
servei i no el monitor o la monitora però que no obstant això intentarà esbrinar el que ha 
succeït. 
 
El Sr. Gandia demana de nou còpia de l'informe de falles. La Presidenta contesta que 
encara no està elaborat. Pregunta també per la còpia de l'acta de l'últim Consell Escolar 
Municipal i les presidenta contesta que segueix sense estar aprovada. 
El Sr. Gandia recorda que no s'han contestat els dubtes plantejats sobre les Bases de les 
Beques d'ajuda a la producció artística, la presidenta contesta que encara no estan. 
El Sr. Gandia exposa sobre l'assumpte “Edificant” que en el Ple del dia 28 de desembre la 
regidora els va convidar a veure l'expedient i que a més hi ha constància d'aquesta 
invitació en l'acta del Ple. En la següent Comissió de Cultura, de data 3 de gener, va 
sol·licitar tindre accés a aquest expedient i se li va dir que en la següent Comissió se li 
contestaria. En la Comissió del 17 de gener torna a preguntar per l'expedient i per 
l'informe que s'ha fet arribar a Conselleria i se li contesta que no hi ha informe perquè la 
tramitació de la sol·licitud es va fer de forma telemàtica. Vol fer constar que se'ls va 
mentir perquè han rebut còpia del sol·licitat a Conselleria de forma telemàtica. Una 
vegada rebuda la còpia de l'expedient s'han donat compte que l'informe es va presentar 
el dia 29 de gener per tant el dia 17 no s'havia presentat res i per tant se'ls va mentir. 
Exposa que ells es van reunir al novembre amb els col·legis i que després l'Ajuntament 
va convocar reunió amb les AMPA i que el termini de presentació de sol·licituds va 
finalitzar el 21 de febrer i que en Comissió no es va informar de res del tramitat. El 23 de 
febrer va sol·licitar per registre d'entrada núm. 4858 còpia d'aquest expedient i el 14 de 
març és quan se'ls convida a veure l'expedient. El 26 de març van sol·licitar una còpia 
que se'ls ha entregat hui 4 d'abril des de Secretaria, exposa que tot això ho explica 
perquè en els Plens l'alcalde els contesta que les qüestions que plantegen s'han de 
tractar en les Comissions i que no és necessari portar algunes d'elles a Ple i vol fer 
constar que és que en les Comissions no se'ls contesta a les preguntes. 
La presidenta replica que ja que la tramitació es va realitzar de forma telemàtica, pot 
haver ocorregut que fins a l'informe definitiu hi ha hagut correccions i esquemes, per la 
qual cosa no es tenia l'informe imprés en aqueix moment i que arran de les peticions 
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s'han hagut d'imprimir.  
El Sr. Gandia contesta que vol fer constar que fan bé els seus deures quan vénen a les 
comissions i que no vénen únicament per cobrar com en alguna ocasió se'ls ha 
recriminat. 
La presidenta li recorda que té còpia de tot el sol·licitat encara que li ho haja 
proporcionat el secretari. 
El Sr. Gandia diu que són altres grups els que no fan els deures en Comissió perquè al 
final la informació els arriba per Secretaria obligant-los a demanar-ho sempre per 
registre d'entrada. 
La Sra. Luján contesta que aquesta situació no és la primera vegada que ocorre, que no 
és l'únic cas perquè ella no disposa de tots els informes al moment, molts depenen 
d'altres Departaments i a vegades no és tan fàcil de recopilar i aconseguir tota la 
informació que demanen ni per descomptat de forma immediata. 
Insisteix la Sra. Julián que se'ls ha proporcionat tota la informació sol·licitada i que a més 
segur que el que han llegit en l'informe ja ho coneixien. 
El Sr. Gandia proposa que es porte tot a Comissió, li contesta la presidenta que a 
Comissió portaran els expedients que consideren perquè només porten els assumptes 
segurs i  l'expedient dels quals està elaborat completament. 
La Sra. Julián contesta que no s'ha mentit,  que el registre de la sol·licitud es va fer en la 
data que es va fer però que la planificació de tot l'expedient té una raó i molt de treball 
ja que s'han aportat una gran quantitat de documents que es recopilen i gestionen 
d'una manera molt concreta i que suposen molt de volum de treball. 
El Sr. Gandia pregunta si abans del dia 17 de gener es va presentar una part de manera 
telemàtica perquè no consta en la informació proporcionada pel secretari. 
La presidenta insisteix que en Comissió no s'enganya a ningú. 
 
I, sense més assumptes a tractar, a les 14.40 hores, s'alça la sessió, del contingut de la 
qual s'estén la present acta, i de tot la qual cosa, com a secretària, certifique.  
 
 
 
 LA PRESIDENTA,      LA SECRETÀRIA,  
   
 

        
 ELS REGIDORS/LES REGIDORES ASSISTENTS, 


